
Ingezonden Bossche horeca hoopt op coronaterrassen W. Heijnen BD 21-04-2020 

 

Wat is het stil in onze mooie, gezellige stad. De coronamaatregelen hakken er wel in. Maar 

laten we vooral duidelijk zijn: Deze maatregelen zijn hard nodig om het virus de kop in te 

drukken en die 'anderhalve-meter-afstand-maatregel' werpt toch al vruchten af. Als 

binnenstadsbewoner maken we elke dag een korte wandeling door de Bossche binnenstad en 

constateren (een enkele uitzondering daargelaten) dat iedereen zich netjes aan de regels houdt. 

Vervolgens word je ook geconfronteerd met de andere zijde: veel gesloten terrassen en 

winkels die al langere tijd dicht zijn, even niet meer de sfeer van onze bruisende stad. 

 

Wat zal het daarom fijn zijn als straks, wanneer de omstandigheden het toelaten, alle winkels 

weer open gaan en horecaondernemers weer hun terrassen kunnen openen, natuurlijk met 

strikte regels, dat wil zeggen de onderlinge afstand wat betreft tafels met stoelen. Helaas laat 

de ruimte van terrassen dit niet toe. Goed idee dus om op de Parade en natuurlijk ook op de 

Markt, de terrassen tijdelijk te vergroten: ruimte genoeg. Maar dat leek wethouder Hoskam 

niet zo'n goed idee want ,,de Parade is een stilteplein". Nu begrijp ik ook waarom de 

gemeente vergunning heeft verleend aan het Oktoberfest dat drie dagen dit 'stilteplein' gaat 

bezetten?! 
 


